
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes foreløbigt svar på spørgsmål nr. 466 af 13. juni 2018 (alm. del). Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Kristina Astrup Blomquist 
  

2. juli 2018 
J.nr. 2018 - 4028 

  

Skatteudvalget 2017-18
SAU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 466 
Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes oversende de konkrete skøn for stigningen i grænsehandlen af øl, vin, 

sodavand, chokolade og slik, som man forventede ville indtræffe som konsekvens af in-

dekseringen af afgifterne i lovforslag nr. L197 (folketingssamling 2011-12). Ministeren be-

des i forlængelse heraf oplyse, hvorvidt man vurderer, at der var tale om retvisende skøn, 

og om skatteøkonomisk Redegørelse 2018 og den seneste status over grænsehandel, som 

viser generelt fald i grænsehandlen siden 2012, giver anledning til at opdatere skønnene 

for, hvordan afgiftsstigninger konkret påvirker grænsehandlen. 

 

Svar 

Det er desværre ikke muligt at svare inden for fristen, da ministeriet afvikler sommerferie 

i juli måned. Et endeligt svar forventes fremsendt inden udgangen af august. 

 


